
Van:  
Verzonden: donderdag 14 februari 2019 19:07 
Aan: Waal, Hans de < gemeente Woensdrecht <  
CC: Agtmaal, Jeffrey van <  
Onderwerp: Artikel BN De Stem dd 13-02-2019/ Verkeerssituatie Calfven 
 
Geachte heer De Waal, overige collegeleden en geachte leden van de Raad, 

 

Allereerst het verzoek deze e-mail te behandelen als ingekomen stuk op de eerstvolgende college- en 

raadsvergadering, waarna ik graag een (uitgebreide) reactie ontvang.  

 

Met grote verbazing en grote ergernis heb ik het artikel in BN De Stem van 13 februari jl. over Calfven 

gelezen.                                                                                                                                                        

                          

In dit artikel staat letterlijk de volgende tekst: 

 

De Waal zegt dat de lagere snelheid vooral te danken is aan het groot aantal verkeersobstakels en de 
onoverzichtelijkheid van de weg. "Je kunt niet anders dan langzaam rijden.”  
 
Ik weet niet of er nog elders een dorp genaamd Calfven is, maar volgens mij heeft u het niet over 
hetzelfde Calfven waar wij wonen, wat ligt tussen Ossendrecht en Hoogerheide. Sinds de opening 
van deze weg is de snelheid alleen maar toegenomen. De meting die is uitgevoerd, pakte ook de 
snelheid van fietsers en brommers op. Aangezien deze vaak niet hard rijden, zal inderdaad de 
gemiddeld gemeten snelheid op 37 km/uur zijn uitgekomen. Zeer regelmatig gebeurd het dat 
verkeer, met name in de ochtend- en avondspits met beduidend hogere snelheid voorbij komt rijden 
dan de maximaal toegestane snelheid van 30 km/uur. Het is echt gewoon een kwestie van tijd tot er 
op Calfven een zwaar ongeluk gebeurd met alle gevolgen van dien. Wie heeft het überhaupt 
verzonnen om fietsers en brommers door dezelfde drempels / sluizen te laten rijden als het auto- en 
vrachtverkeer ? Dat is gewoon vragen om ongelukken. Trouwens, ter info: deze drempels / sluizen 
hebben werkelijk geen enkel effect op de snelheid. De kaarsrechte weg naar beneden nodigt alleen 
maar uit om hard te rijden. Bij de kruising tussen Calfven en de Maareberg zijn er twee 
“verkeersborden” in de weg gebrand, maar in het donker zijn deze niet eens zichtbaar.. 
 
De personen die ik regelmatig spreek over Calfven, vertellen mij eigenlijk bijna allemaal hetzelfde: 
“goh, dat is wel een race circuit geworden bij jullie voor de deur” en opmerkingen als  “heeft 
Verstappen de weg geopend?”. En ik kan ze eigenlijk niet anders dan gelijk geven. Het is gewoon een 
regelrechte racebaan geworden. 
 
In hetzelfde artikel staat ook de volgende tekst: 
"In de nachtelijke uren zijn er een paar voertuigen geweest die met meer dan 100 kilometer over de 
weg zijn gevlogen en dat heeft de gemiddelde snelheid omhoog gehaald.” 
 
De vraag die dan gelijk bij mij gelijk naar boven komt: als dergelijke snelheden worden gemeten, 
waarom wordt er dan niet gehandhaafd door de gemeente of wordt de politie niet verzocht om 
snelheidscontroles uit te voeren ?  
Het gebeurd écht niet alleen in de avond / nacht. Ook overdag en, zoals ik al eerder aangaf, tijdens 
de ochtend- en avondspits.  
 
Uw collega Jeroen van der Ha geeft aan blij te zijn met de cijfers, maar deze kloppen absoluut niet 
met de werkelijkheid. Ik zou eigenlijk best graag een officieel document ontvangen waarin deze 
metingen worden weergegeven. Voor zover ik weet zijn dit gewoon openbaar beschikbare 



documenten. Dus als u mij hiervan een kopie zou kunnen toezenden zou ik dit ten zeerste op prijs 
stellen.  
 
Mijn conclusie is dat het artikel in de BN De Stem totaal niet is gebaseerd op de werkelijke feiten 
maar gewoon berust op onwaarheden.  
 
Daarnaast wil ik u ook graag attenderen op de situatie zoals vandaag, donderdag 14 februari 2019 is 
ontstaan op Calfven: 
 
Helaas is er vandaag op de A4 / A58 een ongeluk gebeurd. Hierdoor is de snelweg een tijd afgesloten 
geweest. Dit heeft tot gevolg gehad dat heel veel (vracht)verkeer over Calfven is gereden. Echter 
werd de maximaal toegestane snelheid van 30 km/uur niet gevolgd. Ik kan een redelijk goede 
inschatting maken van snelheid en ik weet zeker dat zeer regelmatig de 60 / 70 km/uur werd 
gehaald. Wellicht vergis ik mijzelf, maar vrachtverkeer zonder lokale bestemming is toch helemaal 
niet toegestaan op de weg van Ossendrecht, over Calfven naar Hoogerheide ? Gelukkig zijn er enkele 
medestraatbewoners die een filmpje hebben gemaakt waarin duidelijk te zien is dat het verkeer 
harder voorbij kwam dan met 30 km/uur.  
 
Wij moesten naar Ossendrecht voor wat zaken. Wat normaal een relaxed ritje is van 5 minuten, 
duurde het nu letterlijk 17 minuten (!!) voor ik van Calfven in Ossendrecht was. Ik werd gewoon 
letterlijk aan de kant gereden door vrachtwagens (die zich daarbij o.a. niet hielden aan de 
voorrangsregels bij de versmallingen). Ik trouwens niet alleen, maar ook de auto’s die achter mij 
reden. Zoals ik al zei, het is een kwestie van tijd voor er (zware) ongelukken gebeuren met alle 
gevolgen van dien. 
 
Nu hoor ik u al denken: had dan naar de gemeente gebeld. Of zelfs naar de politie. Dit hebben we 
beide gedaan. Bellen naar de politie levert een reactie op “je moet de gemeente maar bellen”. Ok, 
gaan we dat doen. Toen heb ik, met enig aandringen, uiteindelijk iemand van handhaving aan de 
telefoon gekregen. Maar ik kon uit alles merken dat deze persoon gewoon geen enkele zin had om 
hierop te gaan handhaven. Het was een uitzonderlijke situatie en ik moest “er maar mee leren 
leven”. Zoals u wellicht kunt begrijpen is hier voor ons “niet mee te leven”, we trillen letterlijk in ons 
huis door het vrachtverkeer en ook de geluidsoverlast is soms niet binnen de perken te noemen. 
 
Wat ik eigenlijk met deze email wil bereiken is dat u, of wellicht uw collega Jeffrey van Agtmaal, die 
tenslotte Verkeer en Vervoer in zijn portefeuille heeft in overleg gaat met de inwoners van Calfven. 
De huidige situatie kan gewoon zo niet langer blijven duren. Dit levert al onnoemelijke onveilige 
situaties op: vrachtwagens met gevaarlijke stoffen die het vrachtwagenverbod negeren, fietsers en 
wandelaars waar geen rekening mee wordt gehouden bij de versmallingen, mensen die de 
verkeersregels bij de versmallingen negeren (voorrang) en dan de snelheid waarmee dit alles 
gepaard gaat. Wachten tot er ernstige ongelukken gebeuren is voor ons geen optie. Ik kan me 
voorstellen dat dit ook zo geldt voor de gemeente Woensdrecht.  
 
Zoals ik al aangaf zou ik graag deze email willen laten behandelen als een ingekomen stuk op de 
eerstvolgende collega- en raadsvergadering. Een (uitgebreide) reactie hierop zie ik graag tegemoet. 
Indien hiervoor een mondelinge toelichting is geweest ben ik graag bereid deze samen met 
buurtbewoners te komen geven tijdens de vergaderingen. 
 
In afwachting van uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Een bewoner van Calfven 



 


